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§1 Öppnande av sammanträde mm 

 Då ordförande Birgitta Dickson var förhindrad att leda mötet hälsade vice 

ordföranden Bengt Roxne välkommen till dagens sammanträde och förklarade 

mötet öppnat. 

En ny ledamot Börje Leidås presenterades. Han representerar småföretagarna i 

Vällingby centrum. 

Till justerare av dagens protokoll utsågs Lena Lindvall. 
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§2 Lövsta allé, aktuellt planeringsläge 

 I Johannelund ska ca 500 lägenheter byggas. Detaljplan är fastställd. Byggare är 

Småa, Botrygg, Svenska Bostäder Järntorget och Skanska. Småa börjar bygga 

sina radhus och räknar med att första etappen är klar juni 2011. En privat 

förskola – Pysslingen – har fått markanvisning i området. Tidplaner med mera 

föredrogs och delades ut. 

I anslutning till ovanstående aktualiserade rådet rondellen på Lövstavägen som 

inte har tillräcklig kapacitet för stora fordon. Förvaltningen kommer att ta upp 

problemet med Trafikkontoret 

  

§3 Hässelby-Vällingby – en miljöstadsdel. Fortsatt diskussion. 

 Brevet till företagare att ansluta sig till Klimatpakten har skickats ut till 

företagare i Hässelby-Vällingby. 

Området Grön hantverksby diskuterades. 

Beslöts att alla, politiker och tjänstemän, betonar vikten av att grön hantverksby 

kommer igång. 

Övriga miljöfrågor:  

Lena Lindvall berättade att Vällingby City ligger i framkant vad gäller 

miljöhantering, då centrum har Skandinaviens största bergvärmeanläggning. 

Tom Mellkvist funderar över möjligheterna att anlägga en miljöstation i Vinsta. 

Han hänvisas till Trafikkontoret.  

  

§4 Spridning av broschyren om stadsdelen 

 Broschyren ”Att lyckas i väst” har spridits till flera olika platser, som tex Vinsta 

företagsgrupp, Näringslivskontoret, Vällingby City. 

Diskussion om företagsetableringar i västerort vidtog. Det är god idé att ha ett 

tema för näraliggande företag, dvs nischat, både för fastighetsägaren och för 

företagen. Det gör det lättare att få företag till området. 

  

§5 BID-projektet i Hässelby gård. Arbetsläge 

 Sven-Göran Södergren lämnade en lägesrapport över pågående arbete i BID. 

Cirka 20 stockholmsvärdar har avdelats att plocka skräp i Hässelby gård och 

även i Vinsta. 

Till BID-projektets nästa möte är borgarrådet Joakim Larsson inbjuden. 

Rådet följer frågan. 

  

§6 Rapport från Lobrå´s arbetsgrupp Näringsliv och centrumanläggningar 

 Till Trafikkontorets upprustningsprojekt för företagsområden har Vinsta anmält 

intresse att få vara med år 2011. 

  

§7 Sommarjobb 

 Drygt 600 ungdomar söker sommarjobb till 240 platser. En vädjan framfördes 

att företagen ska ta emot några ungdomar. 
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§8 Lokala frukostmöten 

 Förslag att starta frukostmöten med intressanta föreläsare togs upp. I Järfälla 

har man lyckats. Sven-Göran Södergren åtog sig att kontakta Järfälla för att 

höra om upplägg med mera. 

  

§9 Anmälan av skrivelse från småföretagarnätverket Hej Hässelby 

 En skrivelse med ett flertal frågor som Hej Hässelby önskar få svar på delades 

ut. Följande ur skrivelsen togs upp: 

 Småföretagare kan svårligen konkurrera med de stora företagen när det 

gäller upphandlingar med mera. Stadsdelsförvaltningen kan ibland göra 

direktupphandlingar som gynnar de små lokala företagen. 

 Upprustning i och kring Åkermyntan centrum ska tas upp med 

Exploateringskontoret. 

 För att få busslinjer ut till Kyrkhamn är det SL som ansvarar. 

 Ombyggnad och upprustning av Hässelby Strand centrum står stilla då 

Skanska har svårigheter med finansieringen. 

 I Försäkringskassans gamla lokal vid Hässelby gård planeras för en privat 

förskola. 

 Riddersvik som trädgårdsstad för trädgårdsintresserade bordlades. 

 Där Solbackens växthus varit planeras enbart bostäder. 

  

§10 Aktuell information från Stockholm Business Region (SBR) 

 Jesper Ackinger rapporterade från SBR följande: 

 Den 31 maj hålls Stockholmsmötet då 100 företag och 100 politiker 

diskuterar framtid och tillväxt. 

 På världsutställningen i Kina, där Sverige marknadsförs, kommer SBR att 

medverka. 

 I och med kungligt bröllop kommer handeln att öka stort. 

  

§11 Aktuell information från rådets övriga ledamöter 

 Aktualiserades företagsförhållandena i Vällingby centrum som är tuffa för de 

mindre företagen. 

Då Vällingby centrum skulle rustas upp och utvecklas bestämde man att satsa 

på blandat stora och små företag och att alla företagen skulle ha samma 

öppettider. En handlingsplan för att kunna vara en attraktiv handelsplats är 

upprättad och den innebär att alla företag, stora om små, ska kunna fortleva. 

Rådet beslutade att följa frågan. 

  

§11 Övriga frågor 

 Mats Arenander delade ut tidningen ”Stockholms Näring, företagarna” i vilken 

bland annat Rut-avdra och Förbifart Stockholm behandlas. 

Lena Lindvall delade ut en ny folder om Vällingby city. 

Med påminnelse om nästa möte den 2 september och en tillönskan om trevlig 

sommar avslutade Bengt Roxne mötet. 

________________________ 


